
Referat af møde i afd.bestyrelsen Afd. 13, Sanddalsparken  
d. 18. oktober 2011 

Deltagere: Carlo,  Dosta og Anne 
Afbud fra: Rita, John, gårdmændene 
Dagsorden: 

1. Indledning 

2. Gårdmændene 

3. Evt. 

1. Der har været møde mellem John og Carlo vedrørende sammanlægning af 

afdelingerne 9-11-13. Det undersøges lige nu, hvordan et fælles budget kunne se 

ud. Der arbejdes også med sammenligning af husordener. 

John har talt med Teknisk Forvaltning, der erkender, at sidste års snerydning var for 

dårlig i vores område. De vil prøve at gøre det bedre næste vinter. 

2. Gårdmændene har svært ved at nå at holde vores områder så godt, som de gerne 

vil. Men da budgettet for 2012 er vedtaget, vil der tidligst kunne ændres på 

bemandingen i 2013, og vi kan som bestyrelse heller ikke gå ind og blande os i 

administrationens dispositioner på det område. 

De har fået en ny traktor, som forhåbentlig letter arbejdet – også hvis det bliver hård 

vinter igen. 

3. Anne refererede fra BL-møde i Odense om udvikling af beboerdemokrati. 

Der har ikke været forespørgsler på ”Før jul”-arrangement,  

Referent Anne 
 


